

Sports Toto Supreme Challenge Trophy 2014

With a hefty prize of RM250,000, Sports Toto Supreme Challenge Trophy has become one of the much-anticipated trophy races on the horse-racing calendar.

Held on 30 November 2014, the 1400m trophy race saw Devil's Cut emerged as the winning horse. The winning horse's trainer Frank Maynard and jockey Kieran Thomas O'Neill received their winning trophies from Ms. Nerine Tan, Sports Toto general manager for sales & operations in the presence of Selangor Turf Club (STC) deputy chairman Dato' Dr. Chan Lam Kong, STC committee members as well as Sports Toto representatives.

Besides the trophy race, 7 other non-trophy races with attractive prize money were also held on the race day. They were named after Toto games ie. Supreme Toto 6/58 Stakes, Power Toto 6/55 Stakes, Mega Toto 6/52 Stakes, The Sports Toto 4D Jackpot Stakes, The Sports Toto 6D Stakes, The Sports Toto 5D Stakes and The Sports Toto 4D Stakes.

To jazz up the race day, STC joined hands with Sports Toto in putting up an exciting line-up of activities for racing fans. Door gifts were given out and Q&A sessions as well as games were held.

2014 年多多博彩好运赛马挑战杯

多多博彩好运赛马挑战杯提供了高达 25 万令吉的巨额奖金让骑士们争夺，更成为了赛马日程表上的其中一项受人瞩目的赛事！

“魔卡”在这项于 2014 年 11 月 30 日举行的赛事中，成功在全长 1400 公尺的主要赛马项目中突围而出，夺得多多博彩好运赛马挑战杯。赛会过后，在雪兰莪赛马会署理主席拿督曾南光医生、雪兰莪赛马会筹委会委员及多多博彩代表见证下，多多博彩销售和营运总经理陈雪冰小姐颁发奖杯予教练梅纳德及骑士奥嘉伦。

除此之外，还有 7 项备有丰富奖金的非奖杯赛事也在当天举行。这些项目皆以多多博彩游戏命名，即好运多多六合彩（6/58）锦标、至尊多多六合彩（6/55）锦标、无敌多多六合彩（6/52）锦标、多多万字积宝锦标、多多百万字锦标、多多十万字锦标及多多万字锦标。

为了使赛马日当天的活动更显活力，雪兰莪赛马会和多多博彩亦携手呈现一系列好玩的活动给马迷们。当天前来参与其盛的马迷们除了获得精美小礼物之外，也参加问答和数项游戏环节并赢取奖品。